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Mandag den 23. februar 2015 kl. 17:00 – 18:45, mødelokale F 2, Rådhuset. 

 
 
MØDEDELTAGERE 
 
Udpeget af Danske Handicaporganisationer: 

Tommy Fritzen, næstformand 
Kim Brendle 

Jette Berg, (fraværende) 

Dorte Hammershøi Johansson  
Benny Juul Neis 
 
 

 
Udpeget af Byrådet: 
Diana Larsen, formand  

Anne-Lise Kuhre 

Susan Stauersbøl 
Lars Thelander Bostrøm (fraværende) 

Charlotte Friedrichsen (fraværende) 

 

Referent: 
Marianne Larsen, byrådssekretariatet 
 
 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 
Ad 1: 
Godkendt. 
 

  
Sag nr. 2  Nyt medlem i Handicaprådet 

Dansk Handicaporganisationer har udpeget Benny Juul Neis som medlem i 
Handicaprådet. 
Benny Juul Neis afløser Ejkild Steen, som måtte stoppe af helbredsmæssige 
årsager. 
Ad 2: 
Diana Larsen bød velkommen til Benny Juul Neis. Benny Juul Neis 
repræsenterer ADHD. 
 
 
 

Sag nr. 3  Evaluering - uddeling af Handicapprisen 
Uddelingen af Handicapprisen afholdes hvert år den 3. december, som er den 
internationale handicapdag. Arrangementet afholdes ved en reception i byråds-
salen på rådhuset, hvor borgmester eller en anden repræsentant overrækker 
prisen. 

Handicaprådet 
 

Referat 
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Alle nominerede, Byråd, direktion, chefer, lokalavisen og Frederiksborg amts 
avis inviteres til at deltage. Antallet af deltagere svinger fra år til år, alt 
afhængig af hvor modtageren af prisen kommer fra (foreninger og klubber 
stiller som regel med en del) 
Ad 3: 
Handicaprådet diskuterede flere forskellige muligheder. Sagen genoptages på 
næste møde. 
 
 
 

Sag nr. 4  Planlagte Tema-drøftelser 
Handicaprådet har tidligere lavet en prioriteret rækkefølge over tema-
drøftelserne.  
Yderligere temaer kan tilføjes listen. 
 
18. sept.:     Visioner – Dansk Handicaporganisation, Mette Søndergaard 

Pedersen deltog og kom med input til hvad Handicaprådet kunne 
overveje i deres fremtidige arbejde med fokus på det gode 
samarbejde. 
 

23. feb. ’15: Sundhedsudvalget - Besøg af formanden for Sundhedsudvalget, 
Jesper Wittenburg. 

 
21. april ’15 Tilgængelighed – Dorte Søndergaard fra Byggeri og Natur 

inviteres til at deltage. 
 
18. juni ’15: Inklusion i Folkeskolen – Anne-Mette Risgaard Schmidt 

inviteres til at deltage. Uddannelsesudvalgets beslutninger på 
området vil kunne læses her: Referater fra Uddannelsesudvalget 

 
Medio 2015: Arbejdsmarked – administration / regler flex-job, løntilskud 

m.m.. Diana Larsen inviterer Jobcenterchef Merete Kølln og aftaler 
indhold m.m. 

 
(Dato)         Fra Vision til målsætninger / Handicappolitik. Er tilføjet 
listen   
                  på baggrund af oplæg fra DH, som deltog i mødet den 18/9. 
                   Jette Berg kontakter formanden for Dansk Handicaporganisationer 
                  Thorkild Olesen og aftaler en dato. 
 
Ad 4: 
Dorte Søndergaard inviteres til at deltage i temaet om tilgængelighed den 24. 
april 2015. Spørgsmål der ønskes belyst sendes til Marianne 
maril@frederikssund.dk, som vil samle og sende spørgsmålene til Dorte inden 
mødet. 
Anne-Mette Risgaard Schmidt inviteres til at deltage i temaet om inklusion i 
folkeskolen den 18. juni. Spørgsmål der ønskes belyst sendes til Marianne, som 
vil samle og sende spørgsmålene til Anne-Mette inden mødet. 
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Sag nr. 5  Høringssvar fra Handicaprådet 
Handicaprådet har indsendt høringssvar vedrørende: 

 Beboer- / pårørenderåd i bofællesskaber 
 Tværfaglig koordinering 
 Dispensation Færgevej 7, Frederikssund 

(vedlægges i kopi) 
 
Høringssvar der er under udarbejdelse: 

 Stomi 
 Kommunens Sundhedspolitik 

 
Ad 5: 
Høringssvar forsøges drøftet på handicaprådets møder. I tilfælde hvor dette 
ikke er muligt indsendes kommentarer til høringssvar til Diana, som sørger for 
at udarbejde et samlet høringssvar. Fristen for indsendelse af kommentarer til 
Diana bliver 1 uge inden fristen for indsendelse af høringssvaret. 
 

Sag nr. 6  Besøg fra Sundhedsudvalget 
Jesper Wittenburg, formand for Sundhedsudvalget kommer kl. 17:30 og 
fortæller lidt om hvad der rører sig i kommunen / Sundhedsudvalget med 
hensyn til handicap-området. 
Ad 6: 
Jesper Wittenburg fortalte om hvad der i øjeblikket rører sig og hvad der er 
fokus på, blandt andet: 

 Inddragelse i budgetproces 2016 – april 2015 
 Dialogmøde mellem Sundhedsudvalget og Handicaprådet i efteråret 

2015. 
 Pårørenderåd ønskes permanent og på alle bosteder. 
 2 dobbeltcykler placeres ved Lunden og Rosenfeldhusene til brug for 

køreture med handicappede. 
 Ønske om afholdelse af mini Speciel Olympic i samarbejde med frivillige 

og allerede eksisterende foreninger. 
 

 
Sag nr. 7  Meddelelser 

 
Til orientering:  
Referater fra politiske møder 
Ad 7: 
Der var ingen yderligere meddelelser. 
 

 
Sag nr. 8  Eventuelt 

Ad 8: 
Der var intet under eventuelt. 

 


